
NASTOP OBRTNIKOV NA CELJSKEM SEJMU

Priložnost zamujena, ne vrne se nobena
Naši obrtniki so na 25. obrtnem sejmu nastopili samo-

stojno, v okviru sekcij Obrtne zbornice Slovenije ali pa
kot člani obrtnih zadrug. Član izvršnega odbora in pred-
sednik sekcije kovinarjev, elektrikarjev in plastikarjev pri
Obrtni zboraici Slovenije Janez Oveo je že zbral osnovne
ocene sejma, viškega in posamičnega nastopa na osrednji
tovrstni sejeraski prireditvi pri nas.

»Ugotavljam, da nimamo podatkov o vseh obrtnikih,
ki so bili iz naše občine prisotni na 25. obrtnem sejmu
v Celju. Tako lahko navedemo, da vemo, da so bili tam
Franc Šebenik, Antonija Dolničar, Dare Stojan, Matevž
Intihar, Marjan Grdadolnik, Branislav Sterle, Albin
Oven, Ivan Lamovšek, Janez Prebil, Franc Stržinar in
Janez Oven. Podatke smo zbrali po različnih virih. Me-
nim, da bi bilo za posameznike in našo zbornico koristno,
če bi sporočali, na katerem sejmu bodo sodelovali in kaj
bodo predstavili. Zato apeliram na vse obrtnike, da
pošljejo primerao obvestilo tudi na Tržaško 116. To jim
bo lahko le koristilo, saj je trajna in vsestranska promoci-

ja pomembna trženjska potreba sedanjih dni. Tudi zbor-
nica bi morala več narediti za to. Njeni funkcionarji bi se
morali pojavljati tudi v Celju in tako dokazovati našo
poslovno čilost.«

Sta zbornica in nekateri obrtniki zamudili pomembno
poslovno priložnost?

»Vsekakor. S sodelovanjem in anabzo nastopa, bi
lahko pomagali organizatorju dopovedati, da mora dru-
gače pristopiti k izvedbi njegovega najobsežnejšega sej-
ma. Razstavljalce je potrebno razdeliti po panogah, ločiti
razstavne prostore od trgovskih stojnic. Posodobiti infor-
mativnost in preglednost sejma in razstavljalcev. Nuditi
več prostora obiskovalcem in ločiti poslovne obiske od
splošnih obiskov. Torej je potrebno izvesti notranjo pre-
razporeditev desetih razstavljalskih dni. Hude težave
povzroča promet. Skratka, sejem bo moral temeljito
zarezati v svojo organiziranost, da mu obrtniki in poslov-
ni ljudje ne bodo obrnili hrbta «

Vrniva se na višja tla. Kako ocenjujete predstavitev
naših obrtnikov v Celju?

»Temeljito bodo morali oceniti svoj nastop, razstavni
prostor, založenost s propagandnim materialom ter posa-
mično in skupaj odpraviti preštevilne slabosti. Tudi tu bi
morala naša obrtna zbornica, ki ima trenutno res precejš-
nje kadrovske težave, biti aktivna svetovalka in priga-
njalka obrtnikov. Vem, da smo obrtniki na marsikaterem
področju presneto trdi in nezaupijivi, a zahteve novega
časa, bodo spremcnilc tudi naše ravnanje«

Ste bili Vičani med prejemniki priznanj?
»Za rezilno-krivilni aparat je prejel Ivan Lamovšek

srebrni ceh za dober obrtni izdelek, plaketo mesta Celje
in priznanje za inovacijo. Matevž Intihar je prejel prizna-
nje za inovacijo, naša delavnica pa prvo nagrado za
tehnološko inovacijo pri problemu termične obdelave
tekalnih površin torzijske sklopke za mobilne delovne
stroje v veliko serijski proizvodnji z zagotavljanjem sta-
bilnosti tehnološkega procesa.«
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